
 

 

Pavlina Antolič: VSAK KRAJ JE PONOSEN, DA IMA 
SVOJO ŠOLO 

Intervju z vršilko dolžnosti ravnateljice OŠ Šmarje - Sap 
 
Zakaj je šmarska šola želela postati samostojna? 
Šmarska šola se je želela osamosvojiti, ker je zmeraj lažje delati in živeti v manjših 
skupinah. Če smo mi OŠ Šmarje - Sap, pomeni, da imamo približno 400 učencev za katere 
skrbi 50 učiteljev, in je lažje, kot pa če nas je 1450 in za toliko otrok skrbi 160 učiteljev. 
Poleg tega je vsak kraj ponosen, da ima svojo šolo. To pomeni, da so v tem kraju ljudje, ki 

željo veliko doseči v življenju. 
 
Kako je prišlo do osamosvojitve šole? 
Šolo je 8. marca 2017 ustanovila občina 
Grosuplje. Šolo je občina lahko ustanovila 
zato, ker je prej podružnična šola dosegla 
dovolj visoko število učencev. Pol leta so 
potekale priprave, s 1. septembrom pa 
smo postali OŠ Šmarje - Sap. 
 
Zakaj ste si želeli postati ravnateljica? 
Kot šolska svetovalna delavka sem dobro 
spoznala, kako šola deluje. Letos so me 
vprašali, če bi bila pripravljena prevzeti 
ravnateljstvo. Prevzela sem položaj 
vršilke dolžnosti ravnatelja in videla, da 
lahko naredim veliko dobrega za šolo. To 
delo mi je zares všeč in upam, da bomo z 
ostalimi učitelji tako dobro delali še 
naprej. 
 
Kako ste si predstavljali šolo v 
prihodnosti? 
Približno tako kot danes, kar pomeni, da 
šolo obiskujejo učenci stari med 6 in 15 
let. Če bi učence vprašala, bi si zagotovo 
želeli več dejavnosti, ki so bolj razgibane 
in kjer lahko sodelujejo. Ampak brez 
poštevanke že 200 let ne gre! In bo tudi v 
prihodnosti obvezna.  

 
Spraševale so Tara Filipič, Neža Zobec, 
Taia Žvegla, 6. b 
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